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ÅRSMÖTESPROTOKOLL 2022 
 
Lördagen 4 juni 2022 
Plats: Allmäningen mot Saxarfjärden 
14 fastigheter var representerade 
 
1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Monica Cederberg.  
 

2 Val av ordförande vid mötet 
Valdes Monica Cederberg. 
 

3 Val av sekreterare vid mötet 
Valdes Göran Engman. 
 

4 Val av två justeringsmän och tillika rösträknare 
Valdes Solveig Ekelund och Kjell Winge. 
 

5 Prövning om årsmötet har blivit sammankallat i behörig ordning 
Inga anmärkningar gjordes. 
 

6 Godkännande av dagordningen 
Den av styrelsen föreslagna dagordningen godkändes. 
 

7 Framläggande av styrelsens verksamhetsberättelse 
Mötet hade inga synpunkter på den utskickade verksamhetsberättelsen. 
 

8 Framläggande av föreningens balansräkning och resultatrapport 
Föreningens bokslut föredrogs av Magnus Gardshol. Inga anmärkningar gjordes. 
 

9 Framläggande av revisionsberättelse 
Revisionsberättelsen föredrogs av revisor Anette Broman. Revisorerna hade inga 
anmärkningar. 
 

10 Beslut om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för årets resultat och räkenskaper. 
 

11 Val av styrelseledamöter 
Valdes för en period om två år: Göran Engman (omval) och Jörgen Sundberg 
(omval). 
Kvarstår ytterligare ett år: Monica Cederberg, Eva Feldt och Magnus Gardshol. 
 

12 Val av två revisorer och en revisorsuppleant 
Valdes Anette Broman (omval) och Lars Hedström (omval) till revisorer. 
Valdes Solveig Ekelund (omval) till revisorssuppleant. 
 

13 Val av valberedning 
Valdes Mats Rosenlund (omval) och Klas Östlund (omval). 
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14 Fastställande av årsavgift  

Styrelsens förslag om 550 kr varav 400 kr återbetalas vid närvaro på städdag 
godkändes. 
 

15 Fastställande av styrelsearvoden 
Styrelsens förslag om 5000 kr att fördela inom styrelsen godkändes. 
 

16 Av styrelsen framlagda ärenden till mötets behandling  
Inga ärenden. 
 

17 Inkomna motioner 
Inga motioner hade inkommit. 
 

18 Övriga frågor 
Ordföranden informerade mötet om pågående bryggtvist med makarna Qvist. 
Qvist har lämnat in en stämningsansökan till Norrtälje tingsrätt där dom hävdar att 
det skulle finnas ett oregistrerat muntligt bryggservitut. Föreningen har lämnat 
svaromål där vi avvisar stämningen eftersom vår fastighet inte hör till Norrtälje 
tingsrätts domsaga. Dessutom bestrider vi Qvists yrkande i sakfrågan. 
 
Viltvårdare Magnus Bååthe (som har tillstånd att jaga vildsvin på föreningens 
mark) önskar information om någon ser hur vildsvinen rör sig inom Vadholma. 
Iakttagelser kan lämnas till styrelsen. 
 
Solveig Ekelund föreslog att koppla bort elen till föreningens belysningsstolpar 
under sommarhalvåret för att spara energi. Mötet godkände detta. 
 

19 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet och önskade medlemmarna en trevlig sommar. 
 

 
 
Vid protokollet 
 
 
 
…………………………………….. 
Göran Engman, sekr. 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
………………………………………             ………………………………………. 
Solveig Ekelund                                              Kjell Winge 


